
Bestyrelsesmøde den 09.05.08. 
 
 
Tilstede: Jørgen Poulsen. Casper, Kristian og Kate. 
Fraværende: Merete og Morten. 
 
 
Vi valgte hvordan parkeringspladserne skal fordeles mellem husene. 
Jørgen og Casper tager kontakt til de som har indhentet tilbud på skilte til p-pladser. 
 
Lejere af p-pladser betaler selv for skiltning og skiltene mærkes med husnummer og 
etage. Eksempel: 5 1.th. 
Der laves en rundskrivelse til alle lejligheder angående ønsker om leje og info om p-
pladser. 
Casper kontakter de som meldte sig til at opmærke p-pladser, så vi kan få det lavet 
snarest. 
 
Bestyrelsen arbejder med mulighed for at opsætte glas i gavlen på altanerne både 
mod øst og vest. 
Priser vil blive indhentet. 
 
I bestyrelsen overvejer vi at opsige vores vinduespusning samt viceværtservice da vi 
ikke er tilfredse med ordningen. 
 
DET BLEV FORESLÅET AT SOMMERFESTEN AFHOLDES LØRDAG DEN 30. 
AUGUST OG HEREFTER DEN SIDSTE LØRDAG I AUGUST, HVIS DETTE 
BLIVER EN SUCCES. (- og det gør det naturligvis!) 
Kate laver omdelingsseddel til de 4 ejendomme. 
 
Har vi henvendelser til KPC skal vi rette henvendelsen sammen fra bestyrelsen så alle 
ved hvad der laves og aftales – her tænkes på alt uden for lejligheden. 
 
Dette var ordene fra en varm eftermiddag på Kates altan… 


